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Abstract (en)
The hollow floor consists of the underfloor (10) and the upper floor (15) resting on the underfloor via supporting feet (16). The underfloor has a
continuous insulating layer (12) which is relatively soft and is covered by a relatively rigid pressure-distributing layer (13). The supporting feet (16)
are supported on the pressure- distributing layer (13) and prevent local indentations in the insulating layer (12). The hollow floor exhibits very good
thermal and acoustic insulation downwards. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Hohlboden besteht aus dem Unterboden (10) und dem über Stützfüße (16) auf dem Unterboden ruhenden Oberboden (15). Der Unterboden
weist eine durchgehende Dämmschicht (12) auf, die relativ weich und mit einer relativ starren Druckverteilschicht (13) bedeckt ist. Die Stützfüße (16)
stützen sich auf der Druckverteilschicht (13) ab und verhindern örtliche Eindrückungen der Dämmschicht (12). Der Hohlboden weist eine sehr gute
thermische und akustische Isolierung nach unten auf.
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